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M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 
 

Z á p i s 

ze 4. zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora,  

které se konalo dne 22. června 2021 od 16:00 hodin 

 

Přítomno: 26 členů zastupitelstva města (viz prezenční listinu u originálu zápisu) 

 

Omluvená nepřítomnost: Ing. Zdeněk Jirásek, Vít Šnajdr do 17:10, Kateřina Špalková 

od 16:58 do 17:04 hodin, Ivo Šanc: od 17:47 do 17:51 hodin, Martin Hlavatý od 18:00 

hod., Tomáš Pilc 18:09 – 18:14 hodin  

 

  

Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ 
 
Program: I.  Zahájení     
 II. Schválení programu   
 III. Návštěvy:  
  Ing. Mária Václavíková (k projektovému záměru zřízení školy v Malíně) 
  Ing. Lukáš Kutil, člen ekonomické rady farnosti – ŘF, Arciděkanství KH, 
 IV. Dotazy a připomínky občanů  
 V. Zaslané materiály  

 2.  Materiály ekonomického odboru    
 2/01  Zápis Finančního výboru  
 2/02  Schvalování účetní závěrky Města Kutná Hora za rok 2020 
 2/03  Závěrečný účet Města Kutná Hora za rok 2020 
 2/04  OZV č. 1/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
 2/05  Návrh rozpočtového opatření EKO č. 7-9 a obnovení kontokorentního úvěru 
 2/06  Závěrečný účet DSO Mikroregion KUTNOHORSKO za rok 2020 
 3.  Materiály odboru správy majetku 
 3/01      Prominutí části nájemného (p. Buňka)  
 3/02 Zpráva k založení společenství vlastníků 
 3/03 Záměr na směnu nemovitých věcí (ŘKF-arciděkanství KH) 
 3/04 Prodej pozemku v k.ú. Kutná Hora (p. Novotný) 
 3/05 Vyhodnocení VŘ č. M 1/21 (prodej pozemku v k.ú. Neškaredice) 
 3/06 Vyhodnocení VŘ č. M 2/21 (prodej pozemku v k.ú. Neškaredice) 
 3/07   Prodej části pozemku v k.ú. Kutná Hora (p. Kadlec) 
 3/08 Prodej částí pozemků v k.ú. Kutná Hora (Kutnohorská stavební, s.r.o.) 
 3/09 Prodej spoluvlastnického podílu města na pozemku (manž. Mandíkovi) 
 3/10 Prodej části pozemku v k.ú. Opatovice I (pí Marková) 
 3/11 Prodej části pozemku v k.ú. Zdeslavice u Černín (p. Víta) 
 3/12 Prodej objektu č.p. 321, Jungmannovo nám., KH (p. Kunčák) 
 3/13   Výkup nemovitostí v k.ú. KH a Sedlec u KH (p. Štorkán) 
 3/14 Souhlas se zapsáním poznámky o výhradě – stroj trejv (SK) 
 3/15   Rozpočtová opatření OSM 4-5/21 
 3/16 Využití předkupního práva a odkoupení staveb č. e. 8 (Zdeslavice u Chlístovic) 
 4.  Materiály odboru památkové péče, školství a kultury 

4/01 Dotační programy – vzdělání a volný čas 
4/02  Dotační programy – sport 

 4/03  Snížení příspěvku z FRM 2021 – č.p. 35 Lorecká  
 4/04  Snížení příspěvku z FRM 2021 – č.p. 163 Šultysova 
 4/05  Poskytnutí příspěvku z FRM 2021 – havárie zdi u č.p. 245 Orelská 
 4/06  Dotační programy – kultura  
 4/07  Monitorovací zpráva UNESCO 2020 
 4/08  Spolupráce mezi TJ. Sokol Kutná Hora a Městem Kutná Hora 

4/09 Inf. zpráva o činnosti neformální prac. sk. školství  
 5.  Materiály odboru regionálního rozvoje a ÚP 

 5/01 Poskytnutí zápůjčky z Fondu rozvoje bydlení mimo VŘ 
 6.  Materiály odboru investic 
 6/01    Rozpočtové opatření INV č. 07  
 6/50 Obecně závazná vyhláška Města Kutná Hora č. 3/2021 
 6/51 Smlouva o smlouvě budoucí kupní – teplovody a stanice Benešova ulice 
  
 8.  Materiál oddělení interního auditu 
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 8/01 Obecně závazná vyhláška Města Kutná Hora č. 04/2021  
 8/02 Zápis z jednání kontrolního výboru 
 10. Materiál odboru dopravy a silničního hospodářství  

10/01 Dodatek č. 1 ke sml. o prodloužení některých linek MHD do Hlízova 

10/02 Dodatek ke sml. v systému PID; rozpočtové opatření ODSH č.2 
10/03 Dodatek ke smlouvě o provozování MHD 

 15.  Materiály oddělení cestovního ruchu a marketingu 
 15/01 Závěrečný účet DSO Česká inspirace za rok 2020   
 15/02 Závěrečný účet DSO České dědictví UNESCO za rok 2020 
 17.  Materiály oddělení zastupitelských orgánů 
 17/01 Zápisy osadních výborů 
 VI.        Odložené materiály 

3/08      Vyhodnocení VŘ č. M 7/20 (prodej malínské školy) 
VII. Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 

 VIII. Různé   
 IX. Závěr     

 

  

I. Zahájení jednání 

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil pan starosta Ing. Josef Viktora. Pan starosta 

přivítal všechny zastupitele, pracovníky městského úřadu a zástupce veřejnosti. 

Konstatoval řádné svolání a vyhlášení jednání zastupitelstva, přítomnost nadpoloviční 

většiny všech členů. Všechny přítomné upozornil na fakt, že z jednání je pořizován zvukový 

i obrazový záznam, který je přenášen on-line. Jako ověřovatele zápisu určil Ing. Zdeňka 

Sedláčka, MBA a pana Ing. Tomáše Pilce. Jako zapisovatelku dnešního zápisu určil Ing. 

Zdeňku Nezbedovou.  

Následně sdělil, že zápis z minulého jednání zastupitelstva byl uložen k nahlédnutí 

v kanceláři tajemníka a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky. Připomněl nutnost 

dodržování protipandemických opatření. Starosta města připomněl dodatečně doplněné 

body, které zastupitelé dostali “na stůl”. Jde o materiály, které vzhledem k termínu dalšího 

zasedání nesnesou odklad. 

 

Starosta města v úvodu jednání poděkoval panu  Ing. Janu Jägerovi (jednateli společnosti 

Technické služby Kutná Hora, s.r.o.) a Mgr. Ondřeji Seifertovi vedoucímu odboru 

památkové péče a školství za dlouholetou práci při příležitosti jejich odchodu do důchodu. 

K poděkování se připojila i paní místostarostka paní Silvia Doušová. Oba pánové obdrželi 

od vedení města dar.  

Slovo dostali i oba ocenění. Ing. Ondřej Seifert zrekapituloval svoje působení na městském 

úřadu, kam nastoupil již v roce 1991 a ve své funkci se účastnil mnoha zásadních kroků 

v proměně města.  

Ing. Jan Jäger poděkoval všem zastupitelům, s nimiž spolupracoval i všem úředníkům 

města. Konstatoval, že bude-li příležitost, rád se bude i nadále do práce ve městě 

zapojovat. 

 

II. Schválení programu 

Navržený program byl schválen Usnesením č. 102/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e  

program svého jednání dne 22. 6. 2021. 

pro 24, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni:  Ing. Zdeněk Sedláček, MBA, člen ZM, Ing. Tomáš 

Pilc, člen ZM 
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Zapisovatelkou byla určena:  Ing. Zdeňka Nezbedová 

 

III. Návštěva:  

Ing. Mária Václavíková (k projektovému záměru zřízení školy v Malíně) 

 

V tomto bodu programu zasedání před zastupitele předstoupili jedna ze zřizovatelek 

Obchodní akademie Praha, založené v roce 1991, a její ředitelka Ing. Mária Václavíková, 

účastnice výběrového řízení na prodej dnes chátrající budovy bývalé malínské základní 

školy, kterou by ráda proměnila v novou střední školu. Přítomen byl také možný budoucí 

ředitel plánované školy Mgr. Michal Švandrlík a projektový manager Jan Bobek. Společně 

představili svůj záměr, který chtějí realizovat v případě souhlasného stanoviska zastupitelů 

s prodejem budovy bývalé malínské školy právě těmto zájemcům.  

Projektový manager představil koncepci školy, která má žákům nabízet netradiční 

možnosti tak zvaného finského modelu vzdělávání, kdy si sami žáci volí část studijních 

předmětů a do jisté míry i jednotlivé pedagogy. Dále se jedná o možnost studia v českém 

nebo anglickém jazyce, případně v kombinaci obou variant. Absolventi po ukončení studia 

získají jak český, tak i anglický certifikát. Další výhodou tohoto vzdělávacího programu je 

podle projektového managera samozřejmá možnost dlouhodobějších studijních, 

pracovních i výměnných pobytů v zahraničí – v evropských zemích, v Austrálii a další 

destinace jsou v jednání.  

 

Ing. Mária Václavíková doplnila informace o formální stránce možného vzniku zamýšlené 

školy s tím, že původní záměr hovořil o druhém a třetím stupni vzdělávání, ale vzhledem 

k tomu, že kapacita základních škol v Kutné Hoře v tuto chvíli dostačuje potřebám a město 

nemá o další základní školu z tohoto důvodu zájem, je v plánu otevření pouze střední školy. 

Mělo by jít buď o detašované pracoviště Obchodní akademie Praha, případně o vznik zcela 

nové střední školy. Záležet bude na stanoviscích Krajského úřadu Středočeského kraje a 

Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy. Vzhledem k právě probíhající tak zvané 

optimalizaci středního školství Středočeského kraje není v tuto chvíli zcela zřejmé, jak se 

bude řízení vyvíjet. Pokud by nebylo souhlasné stanovisko vydáno, je zřizovatelka školy 

připravena otevřít v první fázi pouze anglický studijní program a dále pokračovat 

v rozšiřování nabídky středoškolského studia. Ta by měla být časem doplněna i o možnosti 

dálkového studia a rekvalifikačních kurzů, to vše v oboru cestovního ruchu.  

 

Vzhledem k tomu, že se počítá nejen s žáky přímo z Kutné Hory, ale také ze vzdálenějších 

míst republiky i ze zahraničí, je součástí proměny budovy bývalé malínské školy také 

vybudování prostor pro ubytovací kapacity. Vzhledem k finančním možnostem a náročnosti 

takové akce je plánována postupná rekonstrukce objektu, kdy v první fázi má dojít k jeho 

zajištění ve zprovoznění takové části, která by zajistila odpovídající podmínky pro zahájení 

výuky. Další práce by byly prováděny postupně převážně v době prázdnin.  

 

Možný budoucí ředitel školy zmínil také plánovanou výši školného na této soukromé střední 

škole, které by mělo činit 30.000 Kč s tím, že je za splnění daných podmínek možné 

využívat stipendijních programů.  

 

Po představení projektu využili přítomní občané i zastupitelé možnost klást zájemcům o 

koupi objektu dotazy a vyjadřovat svoje názory. Nejprve vystoupila jedna z občanek 

Malína, která projektu za obyvatele této lokality města vyjádřila plnou podporu. 

Zastupitelka Dana Vepřková se zajímala o procento žáků, kteří dostanou možnost účastnit 

se zmiňovaných zahraničních stáží. Bylo odpovězeno, že se každý z žáků školy dostane na 

stáž minimálně jedenkrát v době studia. Jde o pobyty hrazené z většiny z evropských 

fondů. Zastupitelé Josef Kraus, Jan Havlovic i starosta města Josef Viktora se vyslovili pro 

prodej budovy k daným účelům, Václava Veselého zajímal plánovaný postup rekonstrukce 

budovy. Mária Václavíková vysvětlila, že otevření školy by připadalo v úvahu od září roku 

2022 a do té doby by byly provedeny základní úpravy. Další pak vždy v průběhu školního 

volna.  
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Zastupitele Martina Suchánka zajímal termín, kdy bude známo stanovisko Středočeského 

kraje a raději by počkal s hlasováním do doby, až bude zřejmé, jak se k projektu kraj 

postaví. Na dotaz Kateřiny Daczické se zastupitelé dozvěděli, že lze předpokládat účast 

přibližně 20 % zahraničních studentů při počtu 24 žáků ve třídě – po jedné třídě v každém 

ročníku.  

Josefa Tremla zarazila změna v záměru, kdy se oproti původním plánům počítá jen se 

střední a nikoliv i se základní školou. Zajímal se o stanovisko, zda by nemělo být v takovém 

případě vyhlášeno nové výběrové řízení, protože rada města tak de facto hodnotila jiný 

projekt. Tajemník úřadu Martin Suchánek vysvětlil, že pokud se jedná o snížení rozsahu 

projektu, navíc se souhlasem a na přání města, není v tom problém. Mária Václavíkova 

konstatovala, že pokud by se situace s kapacitou míst v základních školách ve městě 

změnila, je její škola připravena reagovat nabídkou i takové výuky. 

Zastupitel Martin Suchánek přečetl předběžné stanovisko Středočeského kraje a vyjádřil 

obavu, aby se ze školy nestala běžná komerční jazyková škola a město aby zbytečně 

nezamítlo zájemce s vyšší cenovou nabídkou. Místostarostka namítla, že se nyní nebude 

hlasovat o škole, ale o prodeji budovy a zastupitelé Ivo Šanc stejně jako Jan Havlovic 

znovu vyjádřili projektu i zájemcům svoji podporu.  

Následně již zastupitelé přistoupili k hlasování.  

 

 

Odložený materiál č. 3/08 - Usnesení č. 103/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora 

I. n e s c h v a l u j e 

prodej pozemků p. č. 1 o výměře 936 m2, jehož součástí je stavba č. p. 167, p. č. 2 

o výměře 1.218 m2, p. č. 3 o výměře 120 m2 a p. č. 4 o výměře 61 m2, vše v k. ú. Malín 

panu Ing. Danielovi Bilému a panu Ing. Andrému Bilému, MBA, Kutná Hora. 

II. s c h v a l u j e 

prodej pozemků p. č. 1 o výměře 936 m2, jehož součástí je stavba č. p. 167, p. č. 2 

o výměře 1.218 m2, p. č. 3 o výměře 120 m2 a p. č. 4 o výměře 61 m2, včetně všech 

součástí a příslušenství, vše v k. ú. Malín do podílového spoluvlastnictví paní Ing. Márie 

Václavíkové a pana Ing. Josefa Václavíka, Praha 9 a paní Bc. Lindy Brzoňové, Praha 9, 

každý spoluvlastnický podíl ve výši id. 1/3, za celkovou kupní cenu ve výši 5.000.000 Kč. 

Zodpovídá: Ing. Maternová                          Termín: 31. 12. 2021 

pro 16, proti 1, zdržel se 8, nehlasoval 0 

                                                                                       

 

IV. Dotazy a připomínky občanů 

 

 Monika Hiršová  

 

Občanka města vystoupila jako jednatelka společnosti Komel reality nejprve v krátkosti 

tuto firmu představila s tím, že spolupracují s firmou Philip Morris. Má zájem o koupi areálu 

u Pastvického rybníku s tím, že firma si ze zájemců vybrala právě tuto firmu vzhledem k 

dlouhodobé spolupráci. Přišla z důvodu, že chatky v areálu stojí na pozemku města, které 

tak na ně má předkupní právo. Nedílnou součástí případné kupní smlouvy je i smlouva 

nájemní, protože Philip Morris areál využívá již historicky pro své zaměstnance a hodlá v 

tom pokračovat minimálně v následujících pěti letech s tím, že pronajímatel bude zajišťovat 

služby, údržbu i investice. V posledních letech přitom do areálu nebylo investováno, není 

zde hygienické zázemí, dětské hřiště je nevyhovující, je nutné opravit molo a čekají zde 

další investice, které bude muset pronajímatel hradit pro spokojenost návštěvníků. 

Vyzdvihla příjemné prostředí areálu s tím, že si přeje zachovat duch místa. Městu nabídla 

programy pro kutnohorské školní děti. Připomněla, že část pozemků je společnosti Lesy 

ČR, která se podle jejího prohlášení vzdala svého předkupního práva ve prospěch její firmy.  

Starosta města Josef Viktora poděkoval za vystoupení a uvedl, že se o bodu možného 

uplatnění předkupního práva na diskutovaný areál bude jednat v následném programu. O 
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případném vzdání se předkupního práva musí rozhodnout zastupitelé. Pokud budou chtít 

být zastupitelé ještě informováni, nabídl paní Hiršové možnost účasti na dalším jednání.  

 

 Miroslava Jánská  

 

Paní Jánská v úvodu konstatovala, že souhlasí se záznamem, poděkovala za odpovědi na 

minulý dopis i opravu silnic s tím, že ale jeden problém (díra v silnici) zůstává stále 

nevyřešen. Zeptala se na průběh revitalizace, obává se, aby zamýšlené dva miliony na 

investice do této oblasti částečně nepropadly nebo aby nebyly investovány jen do 

Průmyslováku a na školce, když je třeba opravit celé sídliště. Zmínila odpovědi zastupitelů, 

které zmiňují opravy kontejnerových stání nebo laviček v rámci revitalizace a dozatuje se, 

proč není komplexní plán revitalizace a chybí jí komunikace města. Zajímala se o to, co 

konkrétně je zahrnuto pod pojmem “investice do Hloušky”, zda je investice do sídliště i 

oprava nájemních bytů, z nichž město přijímá peníze. Kolik bylo investováno v minulých 

letech a proč se část peněz z nájmů nevrací do sídliště. Bez plánu se nebude podle jejího 

názoru nic dělat a přitom ceny stoupají. Zeptala se, koho má volat při vyjetí kontejneru z 

kontejnerového stání. Požádala o odpověď pokud možno na místě. Přála si odpověď na 

otázku, v jakém horizontu bude zpracovaná územní studie na prostranství kolem Tesca i s 

ohledem na 400.000 Kč, vyčleněných na parkoviště – nepropadnou tyto finance? Nakonec 

poděkovala za opravu nerovností na komunikaci v Puškinské ulici.  

 

Odpověděl starosta města, který se nedomnívá, že by město nekomunikovalo, nicméně 

předal slovo paní místotarostce. Ta konstatovala, že se dotazy neustále opakují, proto na 

ně také stále stejně odpovídá. Situaci projednávala s panem architektem Kremlou, ale 

projektů je velké množství, proto trvá déle příprava odpovídajících podkladů, na nich 

spolupracuje i pan architekt Janoš. Až po této přípravě bude možné vypsat výběrové řízení 

na pořízení studie. Revitalizace sídliště přitom nejsou jen ulice, jde o celkovou obnovu 

včetně opravy bytového fondu. Například opláštění Tylova divadla je součástí revitalizace 

sídliště. Nemůže se pozornost soustředit jen na dětské hřiště a podobně. Paní 

místostarostka zdůraznila například rekonstrukci osvětlení. Uvedla, že oprava jednoho bytu 

může představovat až milion korun a nájmy jsou na úrovni i kolem 10.000 Kč, proto je 

návratnost dlouhá. Ohledně kontejnerového stání je možné volat třeba Technické služby 

nebo požádat někoho ze sousedů. Finance na parkoviště jsou vázány studií v návaznosti 

na územní plán, jde také o problémy s vlastnictvím části pozemků, které by bylo třeba do 

studie zapracovat. Jde o několikaletý proces.  

 

Martin Suchánek poděkoval paní Jánské za příkladné chování občana, který se zajímá a 

chodí na zastupitelstvo a požádal, aby se na zářijovém zastupitelstvu projednal plán 

revitalizace Hloušky – podle jeho názoru jsou části sídliště v havarijním stavu.  

 

Katečina Daczická odpověděla za Osadní výbor Hlouška a poskytla informaci, že proběhla 

schůzka s architektem Janošem a radním Kuklou za fotbalový oddíl TJ Sparty, studie je 

hotová včetně Průmyslováku, zázemí pro seniory, malé i velké děti. Brzy bude rozesláno 

do osadního výboru a bude se projednávat.  

 

 

V. Zaslané materiály 

 

2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU 

 

Materiál č. 2/01 – Usnesení č. 104/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

B e r e   n a   v ě d o m í  
zápis z jednání Finančního výboru ze dne 15. 6. 2021 

pro 23, proti 0, zdržel se 2, nehlasoval 1 
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K tomuto bodu vystoupil zastupitel Ivo Šanc, který zastoupil nepřítomného Zdeňka Jiráska. 

Poděkoval Ing. Bulánkové za dobře zpracované zápisy. Účetní závěrku a závěrečný účet 

města jako významné dokumenty vzal finanční výbor na vědomí, nemá k nim připomínky.  

K vyhlášce o odpadovém hospodářství se finanční výbor vyjádřil pro zvýšení poplatku z 

650 na 750 Kč za rok vzhledem k růstu nákladů města.  

Další podobná složitější záležitost je podle jeho vystoupení otázka navrhované směny 

nemovitostí s farností KH. Jde o kostel sv. Jana Nepomuckého vs. kaple Svatého těla a 

pozemky u Barbory tam fin. výbor nedává jasné stanovisko, protože to není primárně 

záležitost finanční, ale podstatně složitější, spojená s urbanistikou a podobně.  

K navrhovaným RO nemá finanční výbor kritické připomínky a souhlasí s nimi.  

Finanční výbor se shodl na doporučení poskytnout dotaci Sokolu KH tak, jak je navržena - 

na 5 let 350.000 Kč ročně. Je to kompenzováno novými aktivitami sokolů. Bez příspěvku 

města hrozí, že budovy využívané Sokolem budou chátrat a městu budou spíš škodit, než 

aby zapadly do charakteru města. Dále výbor nesouhlasil s ukládáním prostředků do fondů 

tak, jak bylo nabízeno.   

 

Zastupitel Martin Suchánek se ptal na pokyn RM ukončit soudní spory ze strany Tebisu- 

zda pokyn existuje písemně. Starosta města odvětil, že se čeká na zápis dozorčí rady. 

Proběhla diskuse o způsobu projednávání tohoto bodu na dozorčí radě mezi panem 

starostou, Tomášem Pilcem a Jozefem Králíkem.   

 

 

Materiál č. 2/02 – Usnesení č. 105/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e 

účetní závěrku Města Kutná Hora za rok 2020.  

Zodpovídá: Ing. Bulánková                              Termín: 22. 6. 2021  

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1 

 

 

Materiál č. 2/03 – Usnesení č. 106/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

I.  s o u h l a s í 

s celoročním hospodařením Města Kutná Hora za rok 2020, a to bez výhrad 

II. b e r e   n a    v ě d o m í 

informace o výsledcích hospodaření za rok 2020 městem zřízených obchodních společností, 

které jsou součástí závěrečného účtu a příspěvkových organizací, jejichž účetní závěrku a 

vypořádání hospodářského výsledku schválila Rada města. 

Zodpovídá: Ing. Bulánková               Termín: 30. 6. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1 

 

Materiál č. 2/04 – Usnesení č. 107/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

v y d á v á  

obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021, o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství. 

Zodpovídá: Ing. M. Bulánková              Termín: 30. 6. 2021 

pro 15, proti 5, zdržel se 5, nehlasoval 0 
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Starosta města informoval zastupitele o současné výši 650 Kč na poplatníka s tím, že se 

ztotožňuje s názorem finančního výboru i s některými dalšími zastupiteli o navýšení na 750 

Kč na poplatníka. 

 

Reagoval zastupitel Tomáš Gryč dotazem, zda město připravuje zvýhodnění domácností, 

které třídí více, zda by se za některé popelnice platilo méně v případě, že by tam popeláři 

jezdili jednou za dva týdny. Do diskuse se zapojil také Martin Hlavatý. Nastínil, že je to 

balancováni mezi ekonomikou a ekologií. Mluví se o tom, že třídit je normální a výhodné. 

Hledá výhody i pro sebe a zamýšlí se nad tím, jak je pro lidi výhodné, když dochází ke 

zdražení poplatku. V KH se podle jeho mínění v poslední době udělalo pro třídění hodně - 

jsou nádoby na olej, na textil a podobně, město i lidé investovali do nákupu biopopelnic a 

tento trend má pokračovat. Upozornil, že v této souvislosti nejde jen o občany, ale i 

podnikatele a řada lidí je od poplatků osvobozena. Zmínil i problematiku fungování 

sběrného dvora.  

 

Martin Suchánek konstatoval, že je potenciál poplatky snížit, byl to slib voličům, pro 

navýšení tedy hlasovat nebude. Chtělo by to podle jeho mínění systém, který pomůže 

nastavit režim tak, aby se nemuselo zdražovat.   

 

Milan Krčík by preferoval hledání úniků v příjmech před zvyšováním poplatku a jako příklad 

uvedl sídliště, kde jsou byty pronajaté, bydlí zde i několik osob, ale platí jen majitel. Návrh 

na odvoz odpadu jen za 14 dní je podle něj nesmysl, který by podporoval vznik černých  

skládek. Zastupitel Havlíček souhlasil a doplnil, že by bylo vhodné porovnat hospodaření 

MVE plus s jinými městy, protože některá jiná města mají tyto náklady dvakrát i třikrát 

nižší. Místostarostka města uvedla, že některá města mají sice poplatek nižší, na druhou 

stranu je mnoho takových, kde je naopak i výrazně vyšší. Navýšení o 100 Kč po osmi 

letech se jí nezdá nereálné. Zastupitel Jozef Králík podotkl, že se jedná o poplatek jako je 

každý jiný – lidé nepřemýšlejí nad placením vody nebo elektřiny, ale jednorázový roční 

poplatek za odvoz odpadu budí emoce. Přitom jde po rozpočítání i po zvýšení o částku 

14,70 Kč týdně na jednoho poplatníka. K jeho názoru se přidal i místostarosta města Vít 

Šnajdr. Podle Ivo Šance by město bez třídění odpadů muselo poplatek zvyšovat mnohem 

razantněji.  

 

 

Materiál č. 2/05 – Usnesení č. 108/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

I.s c h v a l u j e 

a) předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 7, navýšení rozpočtových příjmů 

z důvodu fakturace za výkon přenesené působnosti v oblasti přestupků ve výši 

přijatých příjmů do konce dubna ve výši 66.000 Kč. Prostředky navýší rozpočtovou 

rezervu vedení města, 

b) předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 8 – navýšení rozpočtových prostředků 

na položce platby DPH ve výši 2.420.000 Kč proti zůstatku na běžném účtu, 

c) předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 9 – navýšení rozpočtových příjmů a 

výdajů z důvodu převodu zůstatku depozitního účtu cizích prostředků ve výši 

3.152.381,18 Kč. Prostředky navýší rozpočtovou rezervu samostatného oddělení 

personálního a krizového řízení. 

II.s o u h l a s í 
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s obnovením kontokorentního úvěru na běžném účtu Města, vedeném u ČS a.s., ve výši 

15.000.000 Kč na možné překlenutí časového nesouladu mezi tvorbou a potřebou 

finančních zdrojů pro financování běžných výdajů rozpočtu Města. Konečná splatnost - 

jeden rok od podpisu smlouvy o úvěru. Úvěr bude poskytnut bez zajištění.  

Zodpovídá: Ing. Monika Bulánková                Termín: 29. 6. 2021 

pro 24, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1 

 

Materiál č. 2/06 – Usnesení č. 109/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

b e r e   n a   v ě d o m í 

závěrečný účet a zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Dobrovolného svazku obcí  

Mikroregion KUTNOHORSKO  za rok 2020.  

pro 24, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1 

 

 

3. MATERIÁLY ODBORU SPRÁVY MAJETKU 

 

Materiál č. 3/01 – Usnesení č. 110/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

n e s c h v a l u j e 

prominutí úhrady nájemného ve výši 60 % za období od 1. 7. 2020 do 31. 3. 2021, 

vyplývajícího z Nájemní smlouvy ze dne 19. 8. 2005 ve znění pozdějších změn a dodatků, 

o nájmu prostor sloužících podnikání v objektu č.p. 552, Havlíčkovo náměstí, Kutná Hora, 

uzavřené mezi Městem Kutná Hora jako pronajímatelem a panem Borisem Buňkou, 

IČ 48671444, Kutná Hora jako nájemcem. 

Zodpovídá: Ing. Maternová                Termín: 30. 6. 2021 

pro 21, proti 0, zdržel se 3, nehlasoval 1 

 

 

 

Materiál č. 3/02 – Usnesení č. 111/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e  

v souladu s § 84 písm. e), zákona číslo 128/2000 Sb.,(obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů, založení společenství vlastníků bytových jednotek v domě čp. 656, 657, 658 v ul. 

Puškinská v Kutné Hoře a vzorové stanovy tohoto společenství. 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová  Termín: 30. 9. 2021 

pro 24, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1 

 

 

Materiál č. 3/03 - Usnesení č. 112/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

n e s c h v a l u j e  

zveřejnění záměru směnit pozemek p. č. 1047 o výměře 481 m2, jehož součástí je objekt 

kostela sv. Jana Nepomuckého bez č. p./č. ev. a pozemek p. č.  1048 o výměře 173 m2, 

oba v k. ú. Kutná Hora ve vlastnictví Římskokatolické farnosti - arciděkanství Kutná Hora, 

IČ 46403523, za pozemek p. č. 220/1 o výměře 569 m2, jehož součástí je objekt Kaple 

Božího těla č. p. 679, pozemek p. č. 227/2 o výměře 49 m2, jehož součástí je objekt 

občanské vybavenosti č. p. 685 (informační centrum u Chrámu sv. Barbory), a část 
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pozemku p. č. 227/1 o výměře cca 145 m2, vše v k. ú. Kutná Hora, ve vlastnictví města 

Kutná Hora, IČ 00236195. 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová               Termín: 18. 8. 2021 

pro 17, proti 3, zdržel se 5, nehlasoval 0 

 

 

K tomuto bodu v úvodu diskuse vystoupil další host zasedání, pan Ing. Lukáš Kutil, člen 

ekonomické rady farnosti. Konstatoval, že názor na záměr požádat město o směnu nebyl 

jednoznačný, na druhou stranu jde o využitelnost prostoru. Jde o nabídku výměny kostela 

sv. Jana Nepomuckého, který město již 25 let využívá, za kapli Božího těla s přilehlým 

pozemkem, který má nyní farnost v pronájmu. Obě nemovitosti jsou vzájemně 

v pronájmu, což není ani pro jednu stranu výhodné, i když se to může jevit z pohledu 

farníka opačně. Pohledem odborníků, kteří se starají o turistický ruch v místech kolem 

chrámu svaté Barbory, jde ale o dobrý krok. Navíc kostel sv. Jana Nepomuckého tvoří 

s okolními objekty logický a dobře využitelný komplex pro kulturní akce, které se tam 

pořádají. Naopak církev potřebuje zázemí v okolí katedrály.   

Do diskuse vstoupil Ivo Šanc s názorem, že je to složitá problematika, proběhly diskuse na 

veřejnosti a směna jak je navržena má podle jeho mínění smysl. Kostel sv. Jana 

Nepomuckého je na místě, které úspěšně město provozuje, navazuje na další prostory. 

Kaple Božího těla je také zajímavý prostor, máme zájem, aby provozování chrámu sv. 

Barbory fungovalo co nejlépe a pokud má její vlastník pocit, že by kaple měla být součástí 

areálu, Ivo Šanc s tím souhlasí. Uvedl, že je přesvědčen, že by záměr mohl být vyvěšen a 

měla by se vést jednání. Podle Tomáše Havlíčka by naopak šlo o směnu pro město 

nevýhodnou a to s ohledem na turistický ruch v okolí Barbory, proto považuje kapli pro 

město za důležitou.  

Navázala místostarostka paní Doušová s poznámkou, že pokud město směnu neschválí, 

bude nutné po skončení současné smlouvy o pronájmu kostela v roce 2029 stejně situaci 

řešit. Proto nebude hlasovat pro tuto směnu a preferuje komunikaci s církví v následujících 

letech. Pokud nedojde k dohodě o prodloužení současné smlouvy, muselo by si město 

kostel sv. Jana Nepomuckého event. pronajímat tak zvaně za jednotkovou cenu.  

Kateřina Špalková ve směně výhody nevidí, Robert Otruba by naopak byl pro hlavně 

z důvodu, aby měly nemovitosti odpovědné hospodáře. Tomáš Pilc žádal revizi smlouvy o 

pronájmu kostela sv. Jana Nepomuckého, aby mělo město jasnou představu, jaké finanční 

prostředky do něj investuje. Místostarostka města informovala, že jde v průměru o sumu 

kolem 300.000 Kč ročně. Na dotaz Josefa Tremla, zda je hodnota nemovitostí vyčíslena, 

odpověděl místostarosta Vít Šnajdr s tím, že cena není porovnatelná a je těžko vyčíslitelná. 

O názor byl požádán i vedoucí odboru památkové péče a školství Mgr. Ondřej Seifert, který 

konstatoval, že souhlasí s tím, že kostel sv. Jana Nepomuckého je součástí komplexu, který 

se do budoucna snad rozšíří i o knihovnu. Vstupné má smysl pouze při provozování 

komplexu – a to v případě domů vč. kostela JN a podobně je to u komplexu kolem chrámu 

sv. Barbory. Sdělil, že do obou nemovitostí je třeba investovat a o dotace přitom může 

žádat jen jejich vlastník.  

Zastupitel Martin Suchánek ještě upozornil na finanční náročnost údržby parku u chrámu 

sv. Barbory. Diskusi zakončil pan starosta konstatováním, že nyní je uzavřena smlouva 

v současném znění do konce roku a následně je možné jednat o jejím prodloužení o osm 

let a tím sjednotit obě smlouvy. Bude dost času na jednání. Jiný názor měla místostarostka 

paní Doušová, která uvedla, že je naopak nutné jednat prakticky okamžitě.  
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Materiál č. 3/04 - Usnesení č. 113/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora   

s c h v a l u j e  

prodej pozemku p. č. 3406/7 o výměře 17 m2, včetně všech součástí  

a příslušenství, v k. ú. Kutná Hora panu Tomášovi Novotnému, Církvice za celkovou 

kupní cenu ve výši 22.134 Kč. 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová           Termín: 31. 12. 2021 

   pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0  

 

Materiál č. 3/05 - Usnesení č. 114/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e   

prodej části pozemku p. č. 127/1 o výměře 811 m2 (dle geometrického plánu  

č. 195-166/2019 pozemek p. č. 127/1), včetně všech součástí a příslušenství,  

v k. ú. Neškaredice, za podmínek uvedených v Oznámení o vyhlášení výběrového řízení, 

do podílového spoluvlastnictví paní Bc. Moniky Turkovské, Kutná Hora a pana Bc. Radka 

Šestáka, Kutná Hora (každý spoluvlastnický podíl ve výši id. 1/2) za celkovou kupní cenu 

ve výši 707.007 Kč.  

Zodpovídá: Ing. Maternová                                        Termín plnění: 31. 12. 2021 

      pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0

       

 

Materiál č. 3/06 - Usnesení č. 115/21 

Zastupitelstvo města Kutná  

s c h v a l u j e   

prodej části pozemku p. č. 127/1 o výměře 812 m2 (dle geometrického plánu  

č. 195-166/2019 pozemek p. č. 127/5), včetně všech součástí a příslušenství,  

v k. ú. Neškaredice, za podmínek uvedených v Oznámení o vyhlášení výběrového řízení, 

do výlučného vlastnictví paní Lindě Homolkové, Čáslav za celkovou kupní cenu ve výši 

701.000 Kč.  

Zodpovídá: Ing. Maternová                                       Termín plnění: 31. 12. 2021 

       pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

Materiál č. 3/07 - Usnesení č. 116/21  

Zastupitelstvo města Kutná  

s c h v a l u j e  

prodej části pozemku p. č. 4284/1 (ostatní plocha, manipulační plocha) o výměře 

cca 12 m2 včetně všech součástí a příslušenství v k. ú. Kutná Hora panu Mgr. Janu 

Kadlecovi, Kutná Hora za kupní cenu ve výši 1.960 Kč/m2 (+ náhrada za odborné vyjádření 

ve výši 1.950 Kč). 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová             Termín: 31. 12. 2021 

  pro 16, proti 1, zdržel se 7, nehlasoval 1 

 

 

Materiál č. 3/08 - Usnesení č. 117/21  

Zastupitelstvo města Kutná  

s c h v a l u j e  

prodej části pozemku p. č. 3647 o výměře cca 30 m2 a části pozemku p. č. 3646/1  

o výměře cca 24 m2, včetně všech součástí a příslušenství, oba v k. ú. Kutná Hora 
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společnosti Kutnohorská stavební, s. r. o., IČ 45144788, Benešova 316, 284 01 Kutná Hora 

za kupní cenu 1.960 Kč/m2. 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová             Termín: 31. 12. 2021 

   pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

Materiál č. 3/09 - Usnesení č. 118/21  

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

n e s c h v a l u j e  

prodej spoluvlastnického podílu města Kutná Hora ve výši id. ½ na pozemku p. č. 4094/5 

(orná půda) o celkové výměře 417 m2 v k.ú. Kutná Hora manželům panu Janu a paní Ing. 

Markétě Mandíkovým, Kutná Hora. 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová               Termín: 30. 7. 2021 

    pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0 

 

Materiál č. 3/10 - Usnesení č. 119/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

n e s c h v a l u j e  

prodej části pozemku p. č. 1066 o výměře cca 500 m2 v k. ú. Opatovice I. paní Mileně 

Markové, Kutná Hora.    

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová            Termín: 30. 7. 2021 

                                                                   pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0  

 

 

Materiál č. 3/11 - Usnesení č. 120/21  

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

n e s c h v a l u j e  

prodej části pozemku p. č. 587 o výměře cca 190 m2 v k. ú. Zdeslavice u Černín panu 

Josefu Vítovi, Červené Janovice.    

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                     Termín: 30. 7. 2021 

                 pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 3/12 - Usnesení č. 121/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

n e s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na pozemek p. č. 2825/3 o výměře  

162 m2, jehož součástí je stavba č. p. 321, v k. ú. Kutná Hora panu Zoroslavu Kunčákovi, 

Kutná Hora. 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                      Termín: 30. 7. 2021  

        pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 3/13 - Usnesení č. 122/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

n e s c h v a l u j e  

odkoupení pozemku p. č. 4132/2 o výměře 1 120 m2 v k. ú. Kutná Hora a pozemku  

p. č. 772/12 o výměře 1 353 m2 v k. ú. Sedlec u Kutné Hory od pana Ing. Antonína 

Štorkána, Česká Bříza. 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová               Termín: 30. 7. 2021 

        pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0  
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Materiál č. 3/14 - Usnesení č. 123/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s o u h l a s í 

se zápisem poznámky o výhradě do katastru nemovitostí ve smyslu § 23 odst.1, písm.p) 

zák.č. 256/2013 Sb., že upevněný  těžní stroj trejv (evid.č. 1/2007), jehož vlastníkem je 

Středočeský kraj a který je umístěn na pozemku p. č.  167 v obci a k. ú. Kutná Hora ve 

vlastnictví města Kutná Hora, není součástí tohoto pozemku.  

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                   Termín: 30. 7. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 3/15 - Usnesení č. 124/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e 

a) předložený návrh OSM na rozpočtové opatření č. 4/21, kterým dochází k navýšení  

příjmové položky ubytovna Vítězná – pojistné plnění o částku ve výši 761.576 Kč s tím, 

že ve stejné výši dojde k navýšení výdajové položky nebytové prostory – opravy, 

b) předložený návrh OSM na rozpočtové opatření č. 5/21, kterým dochází k vytvoření nové 

příjmové položky vratka jistiny – pozemky ve výši 50.000 Kč s tím, že  

ve stejné výši dojde k vytvoření dvou výdajový položek J. Palacha 167 – el. energie 

(25.000  Kč) a Puškinská 206 – el. energie (25.000 Kč). 

Zodpovídá: Ing. Monika Bulánková       Termín: 28. 6. 2021 

                                                                      pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0 

 

K tomuto bodu vznesl dotaz Tomáš Havlíček. Zajímalo jej, jestli se jedná o konečnou 

částku, kterou město dostane a pokud ano, navrhl dodatek, že město zajistí revizi 

pojistných smluv. Odpověděl tajemník města, který uvedl, že požadovaná revize již byla 

provedena a majetek je přepojištěn. Josef Viktora doplnil, že pojistné smlouvy vycházejí 

ze současné reálné hodnoty majetku.  

 

 

Jednání bylo přerušeno od 18:52 do 19:15. 

 

 

Materiál č. 3/16 USNESENÍ NEPŘIJATO 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

n e s c h v a l u j e 

využití předkupního práva a odkoupení staveb č. e. 8 o výměře 24 m2 na pozemku  

p. č. St. 61, č. e. 7 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. St. 62, č. e. 6 o výměře 24 m2  

na pozemku p. č. St. 63, č. e. 5 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. St. 64, č. e. 4 o výměře 

24 m2 na pozemku p. č. St. 65, č. e. 3 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. St. 66,   

č. e. 2 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. St. 67, č. e. 1 o výměře 24 m2 na pozemku  

p. č. St. 68, včetně veškerého vybavení nemovitostí a všech součástí a příslušenství 

nacházejících se na uvedených pozemcích a na pozemcích p. č. st. 69, p. č. st. 70, p. č. 

169/3, p. č. 169/4, vše v k. ú. Zdeslavice u Chlístovic do vlastnictví Města Kutná Hora 

od vlastníka společnosti Philip Morris ČR a.s., IČO: 14803534, se sídlem Vítězná 1, Kutná 

Hora za celkovou kupní cenu ve výši 870 221,- Kč. 

NEBO 
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s c h v a l u j e   

I. uplatnění předkupního práva ke stavbám č. e. 8 o výměře 24 m2 na pozemku  

p. č. st. 61, č. e. 7 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 62, č. e. 6 o výměře 24 m2  

na pozemku p. č. st. 63, č. e. 5 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 64, č. e. 4 o výměře 

24 m2 na pozemku p. č. st. 65, č. e. 3 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 66, č. e. 2 o 

výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 67, č. e. 1 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 68, 

včetně veškerého vybavení nemovitostí a všech součástí a příslušenství nacházejících se 

na uvedených pozemcích a na pozemcích p. č. st. 69, p. č. st. 70, p. č. 169/3, p. č. 169/4, 

vše v k. ú. Zdeslavice u Chlístovic ve vlastnictví společnosti Philip Morris ČR a. s., IČO: 

14803534, se sídlem Vítězná 1, Kutná Hora na základě doručené nabídky. 

II. a) odkoupení staveb č. e. 8 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 61, č. e. 7 o 

výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 62, č. e. 6 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 63, č. 

e. 5 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 64, č. e. 4 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 

65, č. e. 3 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 66,  č. e. 2 o výměře 24 m2 na pozemku 

p. č. st. 67, č. e. 1 o výměře 24 m2 na pozemku p. č. st. 68, včetně veškerého vybavení 

nemovitostí a všech součástí a příslušenství nacházejících se na uvedených pozemcích a 

na pozemcích p. č. st. 69, p. č. st. 70, p. č. 169/3, p. č. 169/4,, vše v k. ú. Zdeslavice u 

Chlístovic do vlastnictví Města Kutná Hora od vlastníka společnosti Philip Morris ČR a.s., 

IČO: 14803534, se sídlem Vítězná 1, Kutná Hora za celkovou kupní cenu ve výši 870 221  

Kč. 

b) odkoupení budovy bez čp./če. – jiná stavba, objekt toalet včetně odpadní jímky  

a odkoupení vrtané studny, umístěných na pozemcích p. č. 191/14 (lesní pozemek)  

a p. č. 191/1 (lesní pozemek)  v k. ú. Zdeslavice u Chlístovic v majetku České republiky 

s právem hospodařit pro Lesy České republiky, s. p., IČ: 42196451, Přemyslova 1106/19, 

Nový Hradec Králové, Hradec Králové od vlastníka společnosti Philip Morris ČR a.s., IČO: 

14803534, se sídlem Vítězná 1, Kutná Hora za celkovou kupní cenu ve výši 27.679 Kč. 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                                                    Termín: 7. 9. 2021 

pro 12, proti 6, zdržel se 6, nehlasoval 1  

 

 

K tématu nejprve vystoupil starosta města, který připomněl, že pokud by se zastupitelé 

nevyjádřili na tomto zasedání, znamenalo by to, že se město vzdává předkupního práva. 

Josef Kraus podotkl, že je pro schválení využití předkupního práva, cena chat je příznivá. 

K němu se později připojili i Tomáš Havlíček a Jozef Králík. Josef Kraus vznesl dotaz na 

paní Hiršovou (vystoupila již v části, věnované dotazům občanů), zda by byla jejich 

společnost areál provozovala i v případě, že by patřil městu. To paní Hiršová jednoznačně 

zamítla s tím, že poplatek 60.000Kč není tak vysoký, aby toto pro město dělala. Dále 

probíhala diskuse o vytíženosti areálu, době jeho provozování a podobně. Paní Hiršová 

nastínila problémy areálu, sdělila, že část pozemku patří společnosti Lesy České republiky, 

s.p., která se podle jejích slov vzdala svého předkupního práva v její prospěch. 

Ivo Šanc varoval před tím, aby se město pouštělo do provozování takového areálu. Podle 

jeho mínění je funkce města jiná. Řekl, že to není předmět podnikání, který by příslušel 

městu a ani městským lesům a rybníkům, ale je pro soukromého podnikatele. Podle 

místostarostky Silvie Doušové je nyní pro obě strany velmi napjatá časová situace a 

případná změna vlastníka nebude jednoduchá pro nikoho.   

Jiří Kukla podpořil využití předkupního práva vzhledem k současné ceně i využívané lokalitě 

a navrhl po odkupu areál nabídnout soukromé firmě do pronájmu. Tomáš Gryč upozornil 

na existenci nájemní smlouvy s firmou Philip Morris, kterou by bylo v případě koupě chatek 

také třeba řešit. Starosta města vysvětlil, že stejná cena, jaká je stanovena v současné 

době, by platila i později pro město. O stanovisko byla požádána i vedoucí odboru správy 

majetku Ing. Blanka Maternová. Podotkla, že v případě koupě chatek by bylo město 

zavázáno v následujících pěti letech dodržet současnou nájemní smlouvu se společností 

Philip Morris. Městu jsou nabízeny nyní jen chatky u mola a domeček správce, ale ne 
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toalety, studna a další, které se nacházejí v majetku Lesy ČR. S případným záměrem 

společnosti Philip Morris prodat chatky jinému zájemci by město muselo dát svůj souhlas i 

v případě, že o koupi nerozhodne – předkupní právo tím nezaniká. Místostarosta Vít Šnajdr 

zopakoval podmínku dodržení nájemní smlouvy, tedy že by město po pět let prakticky 

chatky provozovalo pro Philip Morris. Podle jeho názoru není koupě v tuto chvíli rozumná.  

Kateřinu Daczickou zajímala ekonomika provozu takového areálu, náklady v porovnání 

s příjmy. Podle Josefa Tremla a Roberta Otruby má město nyní důležitější investice 

v centru města a peníze by raději investoval tam.  

Byl dán návrh hlasovat o variantě využití předkupního práva, která nebyla schválena.  

 

 

4. MATERIÁLY ODBORU PAMÁTKOVÉ PÉČE, ŠKOLSTVÍ A KULTURY 

 

Materiál č. 4/01 - Usnesení č. 125/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e          

a) obsah podmínek dotačního programu VELKÉ PROJEKTY VZDĚLÁVÁNÍ a volný čas 

pro rok 2022,  

b) obsah podmínek dotačního programu MALÉ PROJEKTY VZDĚLÁVÁNÍ a volný čas pro 

rok 2022,  

c) obsah podmínek dotačního programu PODPORA VZDĚLÁVÁNÍ DĚTÍ a MLÁDEŽE ve 

městě Kutná Hora pro rok 2022,  

d) obsah Žádosti o dotaci z programů VELKÉ a MALÉ PROJEKTY VZDĚLÁVÁNÍ a volný 

čas pro rok 2022, 

e) obsah Žádosti o dotaci z programu PODPORA VZDĚLÁVÁNÍ DĚTÍ a MLÁDEŽE ve 

městě Kutná Hora pro rok 2022,  

f) obsah Zásad hodnocení došlých žádostí o dotaci z programů VELKÉ a MALÉ 

PROJEKTY VZDĚLÁVÁNÍ a volný čas pro rok 2022, 

g) obsah formulářů závěrečných zpráv dotačních programů VELKÉ a MALÉ PROJEKTY 

VZDĚLÁVÁNÍ a volný čas pro rok 2022, 

h) obsah formuláře závěrečné zprávy dotačního programu PODPORA VZDĚLÁVÁNÍ 

DĚTÍ a MLÁDEŽE ve městě Kutná Hora pro rok 2022.  

Zodpovídá: Mgr. Ondřej Seifert    Termín: 31. 8. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 4/02 - Usnesení č. 126/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

schvaluje 

a) obsah podmínek dotačního programu VELKÉ SPORTOVNÍ PROJEKTY pro rok 2022, 

b) obsah podmínek dotačního programu MALÉ SPORTOVNÍ PROJEKTY pro rok 2022, 

c) obsah podmínek dotačního programu PODPORA SPORTU ve městě Kutná Hora pro rok 

2022, 

d) obsah podmínek dotačního programu REGISTROVANÁ MLÁDEŽ pro rok 2022, 

e) obsah Žádosti o dotaci z programu Velkých a Malých sportovních projektů, 

f) obsah Žádosti o dotaci z programu Podpora sportu, 

g) obsah Žádosti o dotaci z programu Registrovaná mládež včetně povinné přílohy,  

h) obsah Zásad hodnocení došlých žádostí o dotaci v oblasti sportu pro rok 2022 a obsah 

hodnotících formulářů,  

ch) obsah formulářů závěrečných zpráv dotačních programů Velkých a Malých sportovních 

projektů, 
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i) obsah formuláře závěrečné zprávy dotačního programu Podpora sportu v Kutné Hoře 

pro rok 2022, 

j) obsah formuláře závěrečné zprávy dotačního programu Registrovaná mládež pro rok 

2022. 

Zodpovídá: Mgr. Ondřej Seifert               Termín: 31. 8. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

Tomáš Havlíček požádal místostarostu Šnajdra, aby v souladu se schválenou strategií bylo 

doplněno, že příspěvek slouží i k úpravě sportovišť na pozemku Kutné Hory. Místostarosta 

požádal pana tajemníka, aby toto zařídil. Tajemník MěÚ konstatoval, že je nutné schválit 

pozměňovací návrh. Josef Viktora s tímto souhlasil a návrh Tomáše Havlíčka považoval za 

protinávrh. Ten ještě konkretizoval, že se jedná o doplnění podmínek bodu 3.1 v příloze 

předloženého materiálu – v podmínkách pro poskytování dotace. Protinávrh byl 

zastupitelstvem přijat.  

 

Materiál č. 4/03 - Usnesení č. 127/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

schvalu je  

a) snížení odsouhlaseného příspěvku z Fondu regenerace města Kutné Hory na rok 

2021 na obnovu domu v Kutné Hoře, a to z odsouhlasených 91.200 Kč snížit na 

72.960 Kč, 

b) uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2021 s paní Simonou Málkovou, Miskovice na dokončení obnovy 

střešního pláště ve výši 72.960 Kč a výrobu a osazení nových dřevěných oken ve 

výši 25.000 Kč u domu Kutná Hora. 

Zodpovídá: Mgr. Ondřej Seifert                                                       Termín: 20. 7. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 4/04 - Usnesení č. 128/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

schvalu je  

c) snížení odsouhlaseného příspěvku z Fondu regenerace města Kutné Hory na rok 

2021 na obnovu domu v Kutné Hoře, a to z odsouhlasených 124.900 Kč snížit na 

114.900 Kč, 

d) uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2021 s panem Jiřím Martínkem, Kutná Hora na obnovu krovu a 

střešního pláště domu Kutná Hora ve výši 114.900 Kč. 

Zodpovídá: Mgr. Ondřej Seifert                                                       Termín: 20. 7. 2021   

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

          

 

Materiál č. 4/05 - Usnesení č. 129/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

schvalu je  

e) poskytnutí příspěvku na rok 2021 dle Zásad pro poskytování příspěvků z Fondu 

regenerace města Kutné Hory článku IV. Žádost o poskytnutí příspěvku, odstavce 

6. na opravu zřícené ohradní zdi u domu v Kutné Hoře ve výši 30 000,- Kč, 

f) uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2021 s paní Magdalenou Rychlou, Kutná Hora a paní Evou 

Kýblovou, Kutná Hora na opravu zřícené ohradní zdi u domu Kutná Hora ve výši 

30.000 Kč. 
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Zodpovídá: Mgr. Ondřej Seifert                                                       Termín: 20. 7. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 4/06 - Usnesení č. 130/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e 

a) obsah podmínek dotačního programu VELKÉ KULTURNÍ PROJEKTY pro rok 2022 dle 

důvodové zprávy, 

b) obsah podmínek dotačního programu MALÉ KULTURNÍ PROJEKTY pro rok 2022 dle 

důvodové zprávy, 

c) obsah podmínek dotačního programu PODPORA KULTURNÍCH ČINNOSTÍ ve městě 

Kutná Hora pro rok 2022 dle důvodové zprávy, 

d) obsah Žádosti o dotaci z programů Velkých a Malých kulturních projektů, 

e) obsah Žádosti o dotaci z programu Podpora kulturních činností, 

f) obsah Zásad hodnocení došlých žádostí o dotaci v oblasti kultury pro rok 2022 a 

obsahem hodnotícího formuláře dle důvodové zprávy, 

g) obsah formulářů závěrečných zpráv dotačních programů Velkých a Malých kulturních 

projektů dle důvodové zprávy, 

h) obsah formuláře závěrečné zprávy dotačního programu Podpora kulturních činností pro 

rok 2022 dle důvodové zprávy. 

Zodpovídá: Mgr. Ondřej Seifert  Termín: 31. 10. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 4/07 - Usnesení č. 131/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

schvalu je  

znění roční monitorovací zprávy o statku zapsaném na Seznam světového kulturního a 

přírodního dědictví UNESCO za rok 2020. 

Zodpovídá: Mgr. Ondřej Seifert                                                       Termín: 30. 6. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 4/08 - Usnesení č. 132/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

I.      s o u h l a s í 

s předloženým návrhem na spolupráci – mezi Tělocvičnou jednotou Sokol Kutná Hora a 

Městem Kutná Hora. Spolupráce by byla založena na bezplatném využívání prostor 

tělocvičny v ulici Tyršova kutnohorskými školami za podmínky spolufinancování provozu 

TJ Sokol Kutná Hora ze strany Města Kutná Hora, a to ve výši 350.000 Kč/rok.  

II. schvaluje 

poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 1.750 000 Kč Tělocvičné jednotě Sokol Kutná Hora 

a veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí této dotace na období roků 2022 – 2026. 

Zodpovídá: Mgr. O. Seifert, Ing. Monika Bulánková          Termín: 31. 12. 2021 

pro 22, proti 0, zdržel se 3, nehlasoval 0 

 

Materiál okomentoval místostarosta města Vít Šnajdr, který shrnul průběh jednání se 

Sokolem, který nedostal vloni dotaci na sportoviště. Cílem ale rozhodně není likvidace 

tohoto spolku, je to nejen sportovní organizace, má kulturní a další přesah. Vedení města 
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hledalo mechanismus, který by umožnil Sokol a zároveň tak i kutnohorské děti podpořit. 

Dotaci vnímá pozitivně a bude ji podporovat - Jde o dotaci 350.000 Kč po dobu 5 let, aby 

Sokol měl čas vyřešit svoje majetkové poměry. 

Místostarostku města Silvii Doušovou zajímalo, zda má Sokol plán, jak to za pět let bude 

- jako zástupce města by ráda měla alespoň jednou za rok zprávu, jak to vypadá. 

Odpověděla starostka Sokola paní Pavlína Šimůnková. Konstatovala, že za poslední dva 

roky se finanční bilance Sokola zlepšila, ale dotace je stejně potřebná. Daří se alespoň 

drobnější opravy, organizace má určitý příjem například z pronájmů tělocvičen, ale 

například nové hale na Klimešce nemůže konkurovat. Malé tělocvičny mají podle ní přesto 

potenciál, hlavně v případě, kdy by sportovci nezaplnili větší prostory a slouží například i 

dětem z mateřské školy. Paní Šimůnková věří, že v příštích letech bude Sokol postupně 

tělocvičny opravovat a nebude již v roli prosebníků.  

Starostce Sokola poděkoval zastupitel Martin Suchánek. Uvedl, že sokolové odvádějí velký 

kus práce a poděkoval všem, kteří toto usnesení podpoří. Starosta města zmínil, že jako 

první jednalo se starostkou Sokola vedení města, které přislíbilo v této věci svoji podporu.  

 

 

Materiál č. 4/09 - Usnesení č. 133/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

b e r e   n a   v ě d o m í  

doporučení neformální pracovní skupiny pro školství, vyhodnotit „Strategii vzdělávání 

Kutné Hory do roku 2018“ všemi zúčastněnými institucemi formou elektronického sběru 

dat. 

pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0 

 

 

5. MATERIÁL ODBORU REGIONÁLNÍHO ROZVOJE A ÚZEMNÍHO PLÁNOVÁNÍ 

 

Materiál č. 5/01 - Usnesení č. 134/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e   

poskytnutí zápůjčky z FRB mimo VŘ žadatelce paní Ludmile Kotěšovcové a paní Daně 

Dorazilové, které splňují podmínky platné obecně závazné vyhlášky Města Kutné Hory č. 

1/2019. 

Zodpovídá: Ing. V. Kapička                      Termín: 31. 12. 2021 

pro 24, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1 

 

 

6. MATERIÁL ODBORU INVESTIC 

 

Materiál č. 6/01 - Usnesení č. 135/21  

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e 

rozpočtové opatření OI č. 07 – kterým se navyšují příjmy z důvodu přijetí dotace na akci 

„Revitalizace Národní kulturní památky Vlašský dvůr v Kutné Hoře“ ve výši 1.940.650,21 

Kč. Na straně výdajů bude částka 1.940.650,21 Kč použita na akci „Revitalizace 

Sankturinovského domu v Kutné Hoře“. 

Zodpovídá: Ing. Monika Bulánková    Termín: 30. 6. 2021 

pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0 
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Materiál č. 6/50 - Usnesení č. 136/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

v y d á v á 

Obecně závaznou vyhlášku Města Kutná Hora č. 3/2021, o místních poplatcích za užívání 

veřejného prostranství, ve znění Obecně závazné vyhlášky 7/2019. 

Zodpovídá: Ing. Jiří Janál                                                               Termín: 30. 6. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

  

 

Materiál č. 6/51 – usnesení č. 137/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e  

uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě řešící nové teplovodní vedení a předávací 

objektové stanice vybudované v rámci bytové výstavby v ulici Benešova v Kutné Hoře se 

společností Luxury Home – Gamma s.r.o., se sídlem Tepelská 137/3, 353 001 Mariánské 

Lázně, IČO 04970471,  za smluvní cenu 4.500.000 Kč bez DPH. 

Zodpovídá: Ing. Jiří Janál                                                               Termín: 14. 9. 2021 

pro 15, proti 1, zdržel se 9, nehlasoval 0 

 

 

K materiálu vystoupil zastupitel Tomáš Havlíček, který navrhl snížit kupní cenu na 

půl milionu korun, která je dle jeho názoru odpovídající. Nevidí důvod, proč by město 

mělo platit danou sumu, přirovnal smlouvu k odprodeji sítí společnosti VHS, kde bývá nízká 

cena. Investor si má podle něj tyto náklady započítat do ceny nemovitostí, které prodává. 

Do diskuse se zapojil i Tomáš Pilc. Připomněl, že o tomto jednal s vedením města. 

Vybudování by vyšlo mnohem dráž, investice půjde z fondu, který byl vytvořen Tebisem 

na investice, peníze na to jsou a vrátí se v poplatcích za dodávky tepla. K Tomáši Pilcovi 

se připojil i místostarosta města. Připojení podle jeho mínění město a Tebis potřebuje, 

navíc společnost Luxury Home by byla schopná teplo získávat i bez Tebisu. Tato smlouva 

je podle něj výhodná pro všechny strany. Martin Suchánek se zajímal o bližší informace o 

zmiňovaném fondu, byl by opatrný v investici. Tomáš Havlíček trval na hlasování o svém 

protinávrhu s částkou 500.000 Kč. Tajemník úřadu Martin Suchánek upozornil na 

skutečnost, že doposud nebyla s investorem uzavřena žádná smlouva, takže není 

vyloučeno, že bude v případě nízké ceny zřízeno předávací místo na hranici pozemku a 

dále si bude vše provozovat sám. Silvia Doušová se domnívá, že by investor mohl změnit 

projekt a zajistit si dodávky tepla jinde, nikoliv prostřednictvím společnosti Tebis. O 

stanovisko byl požádán vedoucí stavebního úřadu Rostislav Jukl. Stavební úřad toto 

konkrétně neřeší, je možné v projektu dělat změny, ale musí být povoleny a výsledek 

jednání si nedovolí předjímat.  

Zastupitelé následně hlasovali o protinávrhu Tomáše Havlíčka, který nebyl 

schválen poměrem hlasů: pro 7, proti 4, zdržel se 13, nehlasoval 1. 

Následovalo hlasování o původním návrhu usnesení, který byl přijat.  

 

 

8. MATERIÁLY ODDĚLENÍ INTERNÍHO AUDITU  

 

Materiál č. 8/01 - Usnesení č. 138/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

v y d á v á 
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Obecně závaznou vyhlášku Města Kutná Hora č. 04/2021, kterou se mění Obecně závazná 

vyhláška Města Kutná Hora č. 02/2018, o nočním klidu. 

Zodpovídá: Ing. Martin Suchánek, tajemník                                     Termín: 25. 6. 2021 

pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 8/02 - Usnesení č. 139/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

I.     s o u h l a s í 

S doplněním materiálu č. 8/02 na program jednání zastupitelstva města. 

II.     b e r e   n a   v ě d o m í  

Zápis č. KV-15/2021 z 15. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora 

konaného dne 8. 6. 2021. 

III. b e r e  n a  v ě d o m í   

rozšíření spolupráce v rámci Memoranda o partnerství Eduzměna, schváleného Usnesením 

č. 127/20 dne 15. 9. 2020, o Středočeský kraj, zastoupený hejtmankou Středočeského 

kraje Mgr. Petrou Peckovou, jenž po schválení usnesení a před uzavřením tohoto 

Memoranda přistoupil k tomuto partnerství. 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

Usnesení okomentoval předseda Kontrolního výboru Tomáš Havlíček, který žádal doplnit 

usnesení o větu „Zastupitelstvo města bere na vědomí rozšíření spolupráce v rámci 

Memoranda o partnerství Eduzměna, schváleného Usnesením č. 127/20 dne 15. 9. 2020 o 

Středočeský kraj, zastoupený hejtmankou Středočeského kraje Mgr. Petrou Peckovou, jenž 

po schválení usnesení a před uzavřením tohoto Memoranda přistoupil k tomuto 

partnerství.“  

Vzhledem k tomu, že bod 8/02 nebyl původně omylem zanesen v programu jednání, navrhl 

starosta města hlasování o jeho zařazení. Tomáš Havlíček zrekapituloval, že tedy půjde o 

usnesení, jehož prvním bodem bude souhlas s doplněním bodu 8/02 do programu jednání, 

dále vzetí na vědomí zprávy Kontrolního výboru a třetím bodem bude nově navržená část 

usnesení, týkající se Memoranda.  

 

 

10. MATERIÁLY ODDĚLENÍ DOPRAVY A SILNIČNÍHO HOSPODÁŘSTVÍ  

 

Materiál č. 10/01 - Usnesení č. 140/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e 

uzavření dodatku č.1 ke smlouvě o úhradě poměrné části nákladů vzniklých kompenzací 

prokazatelné ztráty dle zákona č. 194/2010 Sb. o veřejných službách v přepravě 

cestujících, jehož předmětem je úprava obslužnosti zastávky „Hlízov“, která je 

obsluhována linkami MHD Kutná Hora 245011 „poliklinika-aut.st.-Šipší-hl.nádraží-Malín-

Hlízov“ a 245015 „poliklinika-aut.st.-Klimeška-hl.nádraží-Malín-Hlízov“. 

Zodpovídá: Bc. K. Gygalová    Termín: 15. 7. 2021 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

 

 

Materiál č. 10/02 - Usnesení č. 141/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e 
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a) uzavření dodatku č. 16 ke smlouvě o závazku veřejné služby ve veřejné linkové dopravě 

v systému PID na roky 2010 až 2024 uzavřené podle zákona č. 111/1994 Sb., o silniční 

dopravě, ve znění pozdějších předpisů (linky PID č. 381 a 959), 

b) rozpočtové opatření ODSH č. 2, kterým dojde k navýšení položky veřejné dopravy ve 

výši 10 000 Kč na pokrytí ztráty PID vzniklé propadem tržeb během pandemie Covid-19 

z rozpočtové rezervy. 

Zodpovídá: Bc. K. Gygalová, Ing. M. Bulánková   Termín: 30. 6. 2021 

pro 24, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1 

 

 

Materiál č. 10/03 - Usnesení č. 142/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

s c h v a l u j e 

uzavření Dodatku č. 5 ke smlouvě o závazku veřejné služby k provozování městské 

hromadné dopravy v Kutné Hoře se spol. ARRIVA VÝCHODNÍ ČECHY a.s., jehož předmětem 

je změna ujednání smlouvy o závazku veřejné služby s jejich dosavadními dodatky, 

v souvislosti s tarifní integrací do systému Pražské integrované dopravy (dále jen „PID“) 

k termínu 1. 8. 2021. 

Zodpovídá: Bc. K. Gygalová    Termín: 31. 7. 2021 

pro 24, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 0 

 

Místostarosta města Vít Šnajdr pouze upozornil na chybu v bodu 4 změnových ujednání, 

kde došlo k započítání kilometrů z Hlízova až do Bernardova. Skutečný počet kilometrů je 

115 786.  

 

 

 

15. MATERIÁLY ODDĚLENÍ CESTOVNÍHO RUCHU A MARKETINGU  

 

Materiál č. 15/01 - Usnesení č. 143/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

b e r e   n a   v ě d o m í   

a) Závěrečný účet dobrovolného svazku obcí Česká inspirace za rok 2020, 

b) Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí Česká 

inspirace za rok 2020. 

pro 23, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 1 

 

Materiál č. 15/02 - Usnesení č. 144/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora 

I. b e r e   n a   v ě d o m í   

a) Závěrečný účet dobrovolného svazku obcí České dědictví UNESCO za rok 2020, 

b) Zprávu nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného 

svazku obcí České dědictví UNESCO za rok 2020. 

II. s c h v a l u j e  

Nové znění Stanov dobrovolného svazku obcí České dědictví UNESCO dle přílohy č. 3. 

Zodpovídá: Ing. Monika Pravdová                                                   Termín: 31. 7. 2021 

pro 23, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 1 
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17. MATERIÁL ODDĚLENÍ ZASTUPITELSKÝCH ORGÁNŮ  

 

Materiál č. 17/01 - Usnesení č. 145/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

I. b e r e   n a   v ě d o m í 

a)Zápis Osadního výboru Malín ze dne 23. 4. 2021 a 10. 5. 2021, 

b)Zápis Osadního výboru Šipší ze dne 24. 5. 2021 

c)Poličany 

II. j m e n u j e  

a) paní Mgr. Anna Vojáčkovou předsedkyní Osadního výboru Malín 

b) Helenu Zimovou, Kutná Hora, Pavla Vrbu, Kutná Hora a Milana Kořínka, Kutná Hora 

členy Osadního výboru Malín 

pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 

Zastupitel Martin Suchánek navrhl vrátit bod, týkající se osadních výborů do úvodu jednání, 

kdy jsou přítomni občané.  

 

VII. Dotazy a připomínky zastupitelů města 

 

V tomto bodu nejprve vystoupila zastupitelka Lenka Frankovicová, která tlumočila dotaz 

občanů, týkající se čištění skluzavky v parku pod Vlašským dvorem. Dále se ptala na stav 

buxusu u památníků Národního odboje. Odpověděl starosta města Josef Viktora s tím, že 

na buxus byl upozorněn, je to ostuda, nešlo jen o buxus. Technické oddělení již dostalo za 

úkol místo upravit. Odpověděla i vedoucí technického oddělení paní Štolbová. Sdělila, že 

zmiňované buxusy byly napadeny a uschly. Technické služby je odstraní a v těch místech 

vysadí letničky. Ohledně skluzavky provozuje správu parku společnost Technické služby a 

pracovníci budou upozorněni, že je vhodné kontrolovat i tento hrací prvek. Místostarostka 

uvedla, že není obvyklé, aby byly čištěny skluzavky, nicméně bude na to více dbáno. 

Zastupitel Martin Suchánek ocitoval ze zákona část, která ukládá městu pečovat o 

bezpečnost a čištění hracích prvků – jistě s ohledem na počasí.  

 

Další dotaz vznesl zastupitel Martin Suchánek, který přednesl dotazy občanů, týkající se 

stavu trávníků v parku, zároveň upozornil na zavřené toalety, což znepříjemňuje pobyt 

v parku. Maminky si stěžují, že lavičky kolem vodních prvků jsou jen na sluníčku a je 

zavřené občerstvení. Dotazoval se, zda je nějaký manager, který má toto pod kontrolou a 

kdy bude zjednána náprava.  

Odpověděla místostarostka Silvia Doušová, která slíbila písemnou odpověď.  

Martin Suchánek dále doplnil svoje dotazy. Chtěl vědět, z jakého důvodu nejsou využívány 

oficiální sociální sítě města k informování občanů podobně, jako soukromé stránky a 

profily. Konstatoval, že informaci, kterou sdílela paní místostarostka na svém fb profilu, 

nebyla na oficiálním profilu města. Tajemník města konstatoval, že výběrová řízení jsou 

vždy zveřejňována minimálně na úřední desce města.  

 

Dále Josef Kraus požádal vedoucího odboru investic Jiřího Janála, aby se vyjádřil k sekání 

trávy kolem nové cyklostezky. Rada města je napadána, že chod věcí špatně řídí. Proto 

chtěl odpověď, proč k takovému stavu dochází. Odpověděl Ing. Janál, že je s Technickými 

službami domluveno, že sekat tuto lokalitu budou, ale v první fázi zde bylo sekání trávy 

v těchto místech omezeno z důvodu nového trávníku, který nebylo vhodné ihned sekat a 

dále jde o skutečnost, že nikdy není možné posekat celé město v průběhu jediného týdne. 

Na cyklostezku se podle jeho slov také dostane. Josef Kraus se dále ptal na stav procesu 
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posilování rozpočtu právě na tyto účely. Ing. Janál konstatoval, že je třeba udělat 

komplexní změny, které by mohly proběhnout po prázdninách. Není možné řešit 

jednotlivosti.  

 

Zastupitel Martin Suchánek vstoupil do diskuse posledním příspěvkem, v němž ocenil práci 

Kontrolního výboru a konstatoval, že funkce opozice je v podstatě stejná. Vidí příklady, 

kdy kontrola má smysl, ale jde o to, aby byla kontrola umožněna. Přečetl část písemné 

žádosti o odpovědi, směřované k tajemníkovi města Martinu Suchánkovi. Pan tajemník 

odpoví písemně a upozornil na možnost komunikace s panem doktorem Bezouškou. S ním 

zastupitel Martin Suchánek podle svých slov již komunikoval.  

 

Kateřina Špalková v konci zasedání pozvala všechny na akci Křest víly Vrchlice.  

 

 

VIII. Různé 

 

Místostarosta města Vít Šnajdr informoval zastupitele, že se Kutná Hora zúčastnila dvou 

národních finále soutěží, a to Památky roku, kam byl přihlášen Vlašský dvůr. Poděkoval 

všem, kdo se podíleli na jeho rekonstrukci a všem, kteří připravili přihlášky. Vlašskému 

dvoru patří třetí místo v rámci republiky. V soutěži o historické město roku již Kutná Hora 

jednou zvítězila a tentokrát získala čestné ocenění a s tím i sto tisíc korun jako příspěvek 

od ministerstva pro místní rozvoj. Znovu poděkoval všem, kteří mají na tomto úspěchu 

svůj podíl.  

V konci zasedání starosta města informoval o účasti v dražbě pozemků proti Foxconnu. 

Město pozemek vzhledem k výsledné ceně, která výrazně překročila stanovený limit, 

nezískalo.  

Tajemník města poděkoval panu Kapičkovi, který odchází do důchodu, za jeho práci. 

 

 

IX. Závěr 

 

Z jednání ZM byl pořízen videozáznam. Přijatá usnesení, zápis z jednání a záznam 

o hlasování jsou zveřejněny i na webových stránkách samosprávy – 

www.mu.kutnahora.cz . 
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Ověřovatelé zápisu 

 

 

 

 

Ing. Zdeněk Sedláček, člen ZM Ing. Tomáš Pilc, člen ZM 

 

 

 

Ing. Josef Viktora, starosta 

 

 

 

 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr, místostarosta Mgr. Bc. Silvia Doušová, místostarostka 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Zdeňka Nezbedová, 22. 06. 2021 

 

 

 

 


